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Dear Board of Zonmg A句ustment,

鴨鵬r鋳相磯t主璽馳t餌蝶轟掃t轟雌長汀隷瑠r轟臆鵜昌鴇的縄Ⅴ朝韓料汗捕暇野戦‡転読

SpeCial ex蹄軽on.薄e have modified our orlg雌I propusal to only enclose a pertio踊f

the deck and keep the third floor under the 70% t血℃Shold.

騎出漁融転饗場櫨軸a軍縮出座鍍C筆頭誼閥軸患評法論轟蛾9堕胎鍛搬出愴費畢推e轟概

ね馳Q呼壷摘蛇野賎融接地轟沈据独粗難g溝軸寂料腿,融軸耕轟緯擬鏡茸裁琵難読畢

neighhoring property and me軸龍1g O掛軸坤ecial部nditio騰.

EncIoslng血e deck is in hamony w地the general intent ofthe zonlng regulations. T轟寧

躍蜜轍組苦露璃脂患諾意激励融摘記肥抵輔餌aCt融壷g呼離王t融輔車棚露

鵬e Ofa塙壷g SPaCe that the property aheady has.鴨cu耽ntly e車vy having meals on

the deck. Therefore, enCIoslng the deck wi11 not increase our act血foot prl垂but will

a11ow us to make better use o弛e living space也at we already have for our growlng
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珊壷軸眺「榔聡瑞雲圭鵬掛野拉薄雲主軸轟服部租宣告撤癌拙醤.

Encloslng the deck wi11 not adversely a蹄ct any neighboring property The enclo§lng
●
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